



KOWLOON BOWLING GREEN CLUB

新春發財盃 FAT CHOI CUP 2018

Sunday 18th February 2018 (年初三)

9:30a.m. Game Start

< LINE-UP >

A1

Dennis LEOW

Amy LI

Brian LEE (Skip)

A2

Kevin HO

Teresa CHEUNG

Alan S. K. LO (Skip)

A3

Peter SO

Michael CHAN

Frankie WONG (Skip)

A4

Shirley HUI

HUI Ming Wang

B. L. CHEUNG (Skip)

A5

Josiah TO

Winnie FUNG

Houdini HO (Skip)

A6

Daniel WAI

Jovy TSANG

John LUNN (Skip)

A7

Michael CHU

Selina HO

CHAN Ho Yin (Skip)

* * * * *

B1

Wayne WONG

Rhoda LAW

Alfred PANG (Skip)(Capt.)

B2

Louisa LEOW

Henry HUI

David H. K. NG (Skip)

B3

Michelle TUNG

K. K. LEE

Kelvin YEUNG (Skip)

B4

Susanna NGAN

Almon HO

Harris KOON (Skip)

B5

C. H. LEUNG

Albert CHOW

Zoe WAI (Skip)

B6

K. W. FOO

Stephen K. M. CHAN

Elisa CHEUNG (Skip)

(Drawn by Frankie WONG & YUNG Hing Chiu. Witnessed by Alfred PANG and Stephen K.M. CHAN)

Alfred PANG
Bowls Convenor



KBGC FAT CHOI CUP 2018
on 18 February 2018

1. Format:-

- 1.1. There are two Sections, Section A and Section B consist 7 teams and 6 teams respectively, 2 Bowls Triples, top 5 teams in each Section will be qualified to Final Games.
- 1.2. 8 ends or 60 minutes in each game for Qualifying Round and Final, the end will stop immediately within 60 minutes with 5 minutes in advance warning, the score will be counted up to last end.
- 1.3. Two points for win and one point for each team for tied in Qualifying Round.
- 1.4. After completion of Qualifying Round, the top 5 teams in each Section will play the following Final Games:-
 - 1.4.1. First winning teams play the "Fat Choi Cup"
 - 1.4.2. Second winning teams play the " Fat Choi Bowl"
 - 1.4.3. Third winning teams play the " Fat Choi Plate"
 - 1.4.4. Fourth winning teams play the "Fat Choi Knife"
 - 1.4.5. Fifth winning teams play the "Fat Choi Fork"If the score is tied, an additional end will be played.

2. Rules:-

- 2.1. Time arrives green at 9:00a.m.
- 2.2. All rules follow HKLBA's rules except specified.
- 2.3. Winning team hands the score card to organizer.
- 2.4. Toss coin for the option of starting in the first end.
- 2.5. No trial end and no head visit in Qualifying Round.
- 2.6. No trial end and the skip can visit the head after delivered the first bowl.
- 2.7. The team, who burns the end, will be deducted two points, end counted.
- 2.8. Three players of each team must be on the green, the following score will be counted if short of player:-
 - 2.8.1. For two players team, 6 bowls, but deduct 25% on score.
 - 2.8.2. For one player team, the team will forfeit the game to the opposition with a score of losing two points and shots difference of minus five.



九龍草地滾球會
新春發財盃 2018年2月18日

1. 比賽形式：

- 1.1. 由13隊分為2組: A及B組各有7及6隊，於本會B場舉行。賽制以兩球三人賽形式進行。每組前5隊進入決賽。
- 1.2. 各組循環初賽以8局結束或於60分鐘內完成每場比賽。決賽亦將以8局結束或於60分鐘內完成每場比賽，如夠鐘時即停止該局比賽，以計上局結算。
- 1.3. 循環初賽勝出的隊伍將獲兩分，相方打和的隊伍可獲一分。
- 1.4. 循環初賽完成後，每組按勝出的名次隊伍將進入決賽進行。
 - 1.4.1. 每組首名則參與「發財冠軍杯」賽事。
 - 1.4.2. 每組次名則參與「發財冠軍碗」賽事。
 - 1.4.3. 每組第三名則參與「發財冠軍碟」賽事。
 - 1.4.4. 每組第四名則參與「發財冠軍刀」賽事。
 - 1.4.5. 每組第五名則參與「發財冠軍叉」賽事。

各組得球最後最多的隊伍，如有同得球相同，需再打多一局決勝為該組別的冠軍。

2. 比賽規則：

- 2.1. 集合時間：早上9時正。
- 2.2. 賽事根據世界草地滾球總會的賽事規例「水晶標記版」舉行。
- 2.3. 勝方在每場賽事完結後，將負責遞交雙方主球手已經簽妥的計分咭予賽事負責人。
- 2.4. 比賽開始的第一盤，球員應擲毫決定發球權，發出目標球及首枚滾球。
- 2.5. 初賽中不設試局及不能上前觀察球局。
- 2.6. 決賽中不設試局及在主球手發出最後一球前始可上前觀察球局。
- 2.7. 如發球一方出球後成廢局，對手可獲加兩球。局數如常照計。
- 2.8. 於指定開始時間任何隊伍少於3位球員到達，評分安排如下:-
 - 2.8.1. 只有2位球員比賽的隊伍只可發6枚滾球，而最終得分將計算為球局總分中扣除25%。
 - 2.8.2. 只有1位球員比賽的隊伍，作棄權計。對賽隊伍獲得兩分並在總得球數目上獲得五球。

